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Beantwoording vragen ex art.38 RvO inzake kroonluchters Gravenzaal

Geachte mevrouw Van Zetten,

Op 5 december 2016 ontvingen wij uw vragen ex artikel 38 RvO inzake de 
kroonluchters in de Gravenzaal. Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. 
Hieronder is uw vraag steeds cursief weergegeven waarna het antwoord van het 
college volgt. Voor een compleet beeld van de context voegen wij, eveneens in 
cursief, uw inleidende teksten bij de beantwoording van uw vragen.

Hart voor Haarlem stelde technische vragen over de vervanging van de kaarsen 
door ledlampen in de Gravenzaal. Naar aanleiding van de beantwoording heb ik 
de volgende vragen aan het college.
Ik lees dat het besluit om de kaarsen te vervangen, besproken is in de B&W 
vergadering van 6 september jl.

Klopt het dat we toen even zonder burgemeester zaten?

Dat is correct.

Waarom heeft u niet gewacht tot de nieuwe burgemeester was geïnstalleerd of 
het eerder besproken, toen burgemeester Schneiders het college voorzat?

De burgemeester wordt met uitzondering van zijn taak als raadsvoorzitter, altijd 
vervangen door de eerste of tweede locoburgemeester.

Volgens de behandelend ambtenaar is er geen verslag gemaakt van dit onderwerp 
in het College, toch krijg ik een beschrijving hoe e.e.a. is verlopen. Wethouder van 
Spijk had al een voorbeeldkaars meegenomen.
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Hoe kwam die wethouder aan die kaars?

De kaars was door een ambtenaar aangereikt en meegenomen om 
aanschouwelijk te maken welke kwaliteit licht deze LED lampen gaven.

Wie had het plan bedacht voor de kroonluchters in de Gravenzaal? In welke 
ambtelijke nota is dit te lezen en van wanneer dateert dit plan precies?

Voor het hele stadhuis wordt een voorstel voor maximale verduurzaming 
opgesteld, gereed 2de kwartaal 2017. Vooruitlopend daarop worden op 
onderdelen al maatregelen uitgevoerd. Naast duurzaamheid, zijn ook 
brandveiligheid en arbo- eisen redenen geweest om de kaarsen te vervangen 
door LED-kaarsen. Daarmee is het mogelijk geworden om beter en vaker de 
Gravenzaal aan te lichten wat de sfeer voor allerlei evenementen door het hele 
jaar verhoogd .

Wanneer was wethouder van Spijk op de hoogte?

Het voorstel is op 1 september 2016 aan de wethouder voorgelegd.

Hoe oud zijn de kroonluchters in de Gravenzaal en wat is de waarde?

Volgens de heer Cerutti (expert voor de geschiedenis van het stadhuis) zijn er in 
1901 twee kroonluchters aangeschaft. Het aanschafjaar is niet hetzelfde als het 
jaar dat ze gemaakt zijn. De kroonluchters zijn ouder dan 105 jaar, tot heden 
niet getaxeerd en de waarde is niet bekend.

Kunt u garanderen dat onze antieke luchters, door de plaatsing van ledlampen 
op geen enkele wijze zijn aangetast?

Het betreft hier enkel de vervanging van gewone kaarsen door LED kaarsen. Er 
zijn geen onomkeerbare aanpassingen aan de kroonluchter aangebracht. Alle 
bedrading is aan de buitenzijde met goudkleurig elektriciteitsdraad bevestigd.

Wordt de kroonluchter op de kamer van de gemeentesecretaris ook opgetuigd 
met ledlampen?

Nee, vooralsnog niet.

Hangen elders ook nog vergelijkbare kroonluchters? Zo ja, vallen die ook 
onder het ledlampenregime?

Er hangen in het stadhuis 13 kroonluchters (waarvan 2 in depot). Nu is er voor 
gekozen om de belangrijkste zaal van het stadhuis waar de meeste 
representatieve evenementen plaatsvinden met de meeste bezoekers, op te 
pakken. Gelet op de kosten en het beperkte effect van kroonluchters op de 
andere locaties, zullen deze vooralsnog niet voorzien worden van LED lampen.
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En onder het budget van 22.000 euro?

Dit was het bedrag dat nodig was voor het aanbrengen van LED kaarsen in de 
Gravenzaal. Mogelijke andere kroonluchters vallen er niet onder.

Het hoeft geen betoog dat ons Stadhuis een belangrijk rijksmonument is. Dan 
mogen we ook verwachten dat elke aanpassing zorgvuldig wordt overwogen en 
deskundigen van buiten het stadhuis, worden geraadpleegd.

Welke erfgoedbehoeders heeft u allemaal geconsulteerd?

Het betreft hier enkel de vervanging van gewone kaarsen door LED kaarsen. Er 
zijn geen onomkeerbare aanpassingen aan de kroonluchter aangebracht. Het 
bedrijf dat dit project heeft gerealiseerd heeft landelijk een uitstekende 
reputatie. In paleizen door het land worden dezelfde kaarsen gerealiseerd in 
verschillende rijks- en provinciale monumenten.

Hart voor Haarlem constateerde eerder dat de toegepaste kleuren voor het 
buiten schilderwerk van het Stadhuis ook een discussie waard was.
Bent u het met mij eens dat het weer hoog tijd wordt om, zoals vroeger, een 
Stadhuiscommissie te hebben, die waakt over een zorgvuldige omgang met ons 
erfgoed?

Dat zijn wij niet met u eens. Ten aanzien van het (buiten)onderhoud is na 
historisch onderzoek en na inschakelen van experts intensief samengewerkt met 
monumentenzorg en in samenspraak gekozen om de oorspronkelijke kleur 
terug te brengen. Indien nodig of gewenst wordt door de gemeente ad hoe 
extern advies ingewonnen om zorgvuldig met het erfgoed om te gaan. “De 
stadhuis-commissie” was een informeel overleg dat begin 2013 als gevolg van 
gebrek aan belangstelling geen structureel vervolg kreeg.

I
I

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

de secretaris, de burgemeester.


